

最近榮休的委員

Recently retired Members

監警會主席（中）在秘書長（左四）陪同下
感謝並歡送七名榮休委員。

*IPCC Chairman (centre), accompanied by the
Secretary-General (fourth from left) thanked
and bid farewell to seven retired Members.*



歐楚筠女士、朱永耀先生、李曉華女士、李家仁醫生、彭韻僖女士、黃至生教授和楊華勇先生於2022年12月31日完成在監警會的任期。委員會衷心感謝他們過去六年悉力支持監警會的工作，貢獻良多。

七名榮休委員分別來自法律界、銀行界、保險界、醫學界和商界。他們在任期內積極參與各專責委員會和個案審核小組的事務，全力協助監警會履行法定職能。委員會每年平均通過超過1,500宗投訴個案，有賴一眾委員秉持「以事實為基礎，以證據為依歸」的原則，方可確保每宗個案皆能得到公平公正的處理。

會方在此祝願各人事事順利，並期望他們繼續支持監警會的發展。

Ms Ann Au Chor-kwan, Mr Alex Chu Wing-yiu, Miss Sylvia Lee Hiu-wah, Dr David Lee Ka-yan, Ms Melissa Kaye Pang, Prof Martin Wong Chi-sang and Mr Johnny Yu Wah-yung completed their terms of appointment with IPCC on 31 December 2022. The Council expressed its heartfelt gratitude for the unwavering support and invaluable contributions from these retired Members to IPCC over the past six years.

The seven retired Members are professionals from the legal, banking, insurance, medical and commercial sectors. During their tenures with IPCC, they joined various Committees and Case Vetting Sub-groups to fully assist the Council in discharging its statutory functions. By upholding the principle of handling each complaint strictly on the basis of facts and evidence, Members help ensure that an average of over 1,500 complaint cases every year are fairly handled.

The Council wishes the retired Members every success in their future endeavours, and looks forward to their continued support to the development of IPCC.



歐楚筠女士，JP
Ms Ann Au Chor-kwan, JP



朱永耀先生
Mr Alex Chu Wing-yiu



李曉華女士
Miss Sylvia Lee Hiu-wah



李家仁醫生，BBS，MH，JP
Dr David Lee Ka-yan, BBS, MH, JP



彭韻僖女士，BBS，MH，JP
Ms Melissa Kaye Pang, BBS, MH, JP



黃至生教授
Prof Martin Wong Chi-sang



楊華勇先生，JP
Mr Johnny Yu Wah-yung, JP